



**የኢትዮጵያውያን ፡ ሀገራዊ ፡ ሥልጠናዎች ፡ ክንፍ ፡ ፡**

**Ethiopians' Citizen Democratic Union | Union Citoyenne Démocratique des Éthiopiens**

[www.slттunhzb.net](http://www.slттunhzb.net)

[sh1@ttomar.net](mailto:sh1@ttomar.net)

ማሳሰቢያ\_20110910-1\_አ.አክ

## ማሳሰቢያ | Notice

ግንቦት ፡ 10 ፡ ቀን ፡ 2011 ፡ ዓ.ም. | 18 May 2019 A.D. | 18 mai 2019 A.D.

# የኢንተርኔት ፡ አገልግሎት ፡ ክልከላ ፡ ፡

ኢ.ሀ.ሥ.አ. ፡ ላለፉት ፡ ወራት ፡ ከኢንተርኔት ፡ አገልግሎት ፡ በተደጋጋሚ ፡ አላግባብ ፡ በመወገዱ ፡ ምክንያት ፡ ሲቸገር ፡ ከርሟል ፡

በብሪታንያ ፡ የኢንተርኔት ፡ ግንኙነት ፡ እየተጠለፈበትና ፡ እየተቁራረጠበት ፡ መርበቢያውን ፡ መከባከብም ፡ ኾነ ፡ ማዘመን ፡ ላይቻለው ፡ ቀርቷል ፡

ከኢንተርኔት ፡ ግንኙነትም ፡ ባሻገር ፡ ፈረንሳይ ፡ አገር ፡ የሚገኘውን ፡ slттunhzb.net ፡ መርበቢያውን ፡ ለማዘመን ፡ የFTP ፡ ማዘመን ፡ መሥመር ፡ ባከራዩው ፡ ፈረንሳይ ፡ ከብንያ ፡ አለምክንያት ፡ ተዘግቶበት ፡ ኖሮ ፡ ከጥቂት ፡ ሳምንታት ፡ ጭቅጨቃ ፡ በኋላ ፡ ከብንያው ፡ ስሕተትን ፡ አምኖ ፡ የFTP ፡ መሥመርን ፡ መልሶ ፡ ከፍቶለታል ፤ ፊቱን ፡ የዘጋበትም ፡ ምክንያት ፡ ስሕተት ፡ መኾኑን ፡ በማመልከት ፡ ብቻ ፡ ተወስኖ ፡ በደረሰው ፡ ማዘኑን ፡ ገልጿል ፡ ፡ ኾኖም ፡ እስከዚህ ፡ ዕለት ፡ ድረስ ፡ የማዘመን ፡ መከራዎቻችን ፡ ኹሉ ፡ ለብዙ ፡ ቀናት ፡ ይከሸፉብን ፡ ነበር ፤ ከብንያውም ፡ ምንም ፡ ምክንያት ፡ አልሰጠንም ፡

እጅርመን ፡ አገር ፡ ከሚገኘው ፡ የእ-ጦማር ፡ አገልግሎታችንም ፡ እንደዚህ ፡ ባልታወቀ ፡ ምክንያት ፡ ተወግደን ፡ ከመቁጣጠሪያ ፡ ሰሌዳውም ፡ ታግደን ፡ ለብዙ ፡ ወራት ፡ ቁይተናል ፡ ፡ መጨረሻውን ፡ ይህም ፡ ድርጅት ፡ በስሕተት ፡ እንዳገደን ፡ አምኖ ፡ እገዳውን ፡ ቢያነሣም ፡ የእ-ጦማር ፡ ሒሳቦቻችንን ፡ የምስጢር ፡ ቃል ፡ የመለወጥ ፡ መብታችንን ፡ ስለ ፡ ገደብንና ፡ በጠቅላላው ፡ ባሳየው ፡ ፍጹም ፡ ትዕቢት ፡ የተሞላበት ፡ አመላለስ ፡ ምክንያት ፡ የእ-ጦማር ፡ መርበቢያችንን ፡ ከጀርመኑ ፡ ድርጅት ፡ አንሥተን ፡ ዳንማርክ ፡ ወደሚገኝ ፡ ሌላ ፡ ድርጅት ፡ አዛውረንዋል ፡

ዐዲሱም ፡ የእ-ጦማር ፡ አድራሻችን ፡-

[sh1@ttomar.net](mailto:sh1@ttomar.net)

መኾኑን ፡ በትሕትና ፡ እናሳስባለን ፡

የኢ.ሀ.ሥ.አ. ፡ ጊዜያዊ ፡ ፈጻሚ ፡ ምክር ፡ ጽሕፈት ፡ ቤት ፡

### Internet Service Denial

For the past several months, the ECDU has been severely hampered by illegitimate denials of Internet services.

The Internet connections, from our headquarters in the United Kingdom, had been intermittently interrupted to a point where it had become impossible for us to administer our website slттunhzb.net.

Beyond the issue of Internet connection, the web-

### Déni de Service Internet

Durant les mois passés, l'UCDE a été sévèrement entravé dans son travail par des dénis injustifiés de services Internet.

Les connections Internet, depuis son siège au Royaume Uni, étaient constamment entre-coupées, à tel point qu'il nous est devenu impossible de gérer notre site Internet slттunhzb.net, et d'échanger des courriels.



# የኢትዮጵያውያን ህገ-ወጪ ፡ ሠጠን-ሕዝባዊ ፡ ክንድነት ።

Ethiopians' Citizen Democratic Union|Union Citoyenne Démocratique des Éthiopiens

[www.slттunhzb.net](http://www.slттunhzb.net)

[sh1@ttomar.net](mailto:sh1@ttomar.net)

hosting company based in France which hosts our web-site, had for some unknown reason denied us FTP-access, thereby preventing us from updating our website. This went on for several weeks, before the company recognised finally the mistake, stated it was sorry, and re-instated FTP-access. However, despite successful uploads the webpages failed to be updated for many more days. The company did not give any explanation.

The German company which hosts our email accounts web-site, also prevented us from accessing them as well as our control panel for several months, before recognizing that this was a mistake. But refused us very arrogantly all possibility of changing our passwords. We have since awarded the web-hosting service for our e-mail accounts to a Danish company.

Our new e-mail address is now :

[sh1@ttomar.net](mailto:sh1@ttomar.net)

the Secretariat of the Provisional Executive Council, ECDU.

Par delà la question de connections Internet, la société d'hébergement de notre site qui est basée en France, nous a refusé tout accès FTP, pour des raisons qui nous sont inconnues, compromettant ainsi les mises à jour du site. Ceci dura plusieurs semaines, avant que la société ne reconnaisse son erreur avec regret, et ne ré-institue l'accès FTP. Cependant, durant plusieurs jours encore, toutes nos tentatives de mise à jour de nos pages toiles échouaient. La société ne nous a toujours pas donné d'explication.

La société allemande qui gérait notre site de comptes courriels nous empêcha, elle aussi, de les accéder ainsi que notre panneau de configuration durant plusieurs mois, avant de reconnaître que cela était dû à une erreur. Cependant, elle nous refuse toujours avec arrogance toute possibilité de changer nos mots de passe. Nous avons depuis transféré le service d'hébergement vers une société danoise.

Notre nouvelle adresse courriel est désormais :

[sh1@ttomar.net](mailto:sh1@ttomar.net)

Le Secrétariat du Conseil Exécutif Provisoire, UCDE.